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RG - 0002.P.XLV.2022 
 

 

P R O T O K Ó Ł  N R  XLV/2022 
z Sesji Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą  

w dniu 29 września 2022 r. 

Punkt 1.  
Otwarcie sesji. 
Punkt 2.  
Stwierdzenie quorum. 
Punkt 3.  
Przyjęcie porządku obrad. 
Punkt 4.  
Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji oraz odpowiedzi na interpelacje i wnioski: 

• Przyjęcie Protokołu z XLII Sesji z dnia 14 lipca 2022 r. 

• Przyjęcie Protokołu z XLIII Sesji z dnia 18 lipca 2022 r. 

• Przyjęcie Protokołu z XLIV Sesji z dnia 25 sierpnia 2022 r. 
Punkt 5.  
Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 6.  
Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 7.  
Przyjęcie uchwały ws. rozpatrzenia petycji.  
Punkt 8.  
Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę ws. Statutu Gminy Nowe Miasto  n. Wartą.  
Punkt 9.  
Przyjęcie uchwały ws. „Rocznego Programu Współpracy Gminy Nowe Miasto                           
nad Wartą z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi                         
w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie  na rok 
2023”. 
Punkt 10.  
Przyjęcie uchwały ws. wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy Nowe Miasto 
nad Wartą kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Nowe Miasto nad Wartą.  
Punkt 11.  
Przyjęcie uchwały ws. wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy Nowe Miasto 
nad Wartą kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Nowe Miasto nad Wartą. 
Punkt 12.  
Przyjęcie uchwały ws. wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy Nowe Miasto 
nad Wartą kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Nowe Miasto nad Wartą. 
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Punkt 13.  
Przyjęcie uchwały ws. wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy Nowe Miasto 
nad Wartą kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Nowe Miasto nad Wartą. 
Punkt 14.  
Przyjęcie uchwały ws. zmiany uchwały nr XXV/173/2009 Rady Gminy Nowe Miasto 
nad Wartą z dnia 26 marca 2009 roku w sprawie ustalenia Regulaminu 
wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych 
przez Gminę Nowe Miasto nad Wartą.  
Punkt 15.  
Interpelacje Radnych. 
Punkt 16.  
Wolne głosy i wnioski. 
Punkt 17.  
Zamknięcie sesji. 
 
Ad 1) Otwarcie sesji. 

Przewodniczący pan Waldemar Tomaszewski o godzinie 1600 otworzył                       
XLV Sesję Rady Gminy, następnie powitał Radnych, oraz osoby oglądające transmisję 
obrad na żywo. 
 
Ad 2) Stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący informował, że ustawowy skład Rady wynosi 15 Radnych,       
na sali obrad zasiada 15 Radnych. 

 
Ad 3) Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący zawiadomił, że Radni otrzymali swoje zawiadomienia                                
o sesji zgodnie z terminem ustawowym 7 dni przed sesją. Następnie proponował 
wprowadzenie do porządku obrad uchwały, które zostały już omówione                              
na posiedzeniu wspólnych komisji mianowicie:  

1) w pkt. 15 Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Województwu Wielkopolskiemu, 

2) w pkt. 16  Uchwała  ws. zmian w budżecie gminy na 2022 rok, 
3) w pkt. 17 Uchwała ws. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 

2022-2029.  
 Autopoprawka polegająca na wprowadzeniu do porządku obrad                              

w pkt. 15 uchwały zmieniającej uchwałę ws. udzielenia pomocy finansowej 
Województwu Wielkopolskiemu została przyjęta 15 głosami za, 0 głosów 
przeciwnych, 0 głosów wstrzymujących. 

 Autopoprawka polegająca na wprowadzeniu do porządku obrad                          
w pkt. 16 uchwały ws. zmian w budżecie gminy na 2022 rok została 
przyjęta 15 głosami za, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów wstrzymujących. 

 Autopoprawka polegająca na wprowadzeniu do porządku obrad                             
w pkt. 17 uchwały ws. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 
2022-2029 została przyjęta 15 głosami za, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów 
wstrzymujących.  

 Porządek obrad wraz z wprowadzonymi poprawkami został przyjęty               
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15 głosami za, 0 głosów przeciwnych, 0 głosów wstrzymujących.  

• Lista z głosowaniami imiennymi stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. 

Porządek obrad przedstawia się następująco: 
Punkt 4.  
Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji oraz odpowiedzi na interpelacje i wnioski: 
• Przyjęcie Protokołu z XLII Sesji z dnia 14 lipca 2022 r. 
• Przyjęcie Protokołu z XLIII Sesji z dnia 18 lipca 2022 r. 
• Przyjęcie Protokołu z XLIV Sesji z dnia 25 sierpnia 2022 r. 
Punkt 5.  
Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 6.  
Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 
Punkt 7.  
Przyjęcie uchwały ws. rozpatrzenia petycji.  
Punkt 8.  
Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę ws. Statutu Gminy Nowe Miasto  n. Wartą.  
Punkt 9.  
Przyjęcie uchwały ws. „Rocznego Programu Współpracy Gminy Nowe Miasto nad 
Wartą z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi  w art. 3 ust. 
3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie  na rok 2023”. 
Punkt 10.  
Przyjęcie uchwały ws. wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy Nowe Miasto 
nad Wartą kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Nowe Miasto nad Wartą.  
Punkt 11.  
Przyjęcie uchwały ws. wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy Nowe Miasto 
nad Wartą kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Nowe Miasto nad Wartą. 
Punkt 12.  
Przyjęcie uchwały ws. wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy Nowe Miasto 
nad Wartą kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Nowe Miasto nad Wartą. 
Punkt 13.  
Przyjęcie uchwały ws. wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy Nowe Miasto 
nad Wartą kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej własność Gminy 
Nowe Miasto nad Wartą. 
Punkt 14.  
Przyjęcie uchwały ws. zmiany uchwały nr XXV/173/2009 Rady Gminy Nowe Miasto 
nad Wartą z dnia 26 marca 2009 roku w sprawie ustalenia Regulaminu 
wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych 
przez Gminę Nowe Miasto nad Wartą.  
Punkt 15.  
Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Województwu Wielkopolskiemu. 
Punkt 16.  
Przyjęcie uchwały ws. zmian w budżecie gminy na 2022 rok. 
 



VIII Kadencja Rady Gminy Nowe Miasto n. W.  Strona 4 
 

Punkt 17.  
Przyjęcie uchwały ws. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2022-2029. 
Punkt 18.  
Interpelacje Radnych. 
Punkt 19.  
Wolne głosy i wnioski. 
Punkt 20.  
Zamknięcie sesji. 
 
Ad 4) Przyjęcie protokołów z poprzednich sesji oraz odpowiedzi na interpelacje                      
i wnioski: 

Pan Tomaszewski poinformował, że na dzisiejszym posiedzeniu będą 
podejmowane trzy protokoły z poprzednich sesji.  
• Przyjęcie Protokołu z XLII Sesji z dnia 14 lipca 2022 r. 
Pan Waldemar Tomaszewski poinformował, że protokół z XLII Sesji został 
zamieszczony na stronie Urzędu. 
W związku z brakiem uwag Przewodniczący zarządził głosowanie.  

 Za podjęciem Protokołu opowiedziało się 15 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                      
0 głosów wstrzymujących. 

Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 

• Przyjęcie Protokołu z XLIII Sesji z dnia 18 lipca 2022 r. 
Pan Waldemar Tomaszewski poinformował, że protokół z XLIII Sesji został 
zamieszczony na stronie Urzędu. 
W związku z brakiem uwag Przewodniczący zarządził głosowanie.  

 Za podjęciem Protokołu opowiedziało się 15 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                      
0 głosów wstrzymujących. 

Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
• Przyjęcie Protokołu z XLIV Sesji z dnia 25 sierpnia 2022 r. 
Pan Waldemar Tomaszewski poinformował, że protokół z XLIV Sesji został 
zamieszczony na stronie Urzędu. 
W związku z brakiem uwag Przewodniczący zarządził głosowanie.  

 Za podjęciem Protokołu opowiedziało się 15 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                      
0 głosów wstrzymujących. 

Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad 5) Informacja Przewodniczącego o pracy w okresie między sesjami. 

Przewodniczący poinformował iż mimo okresu wakacyjnego rada bardzo 
intensywnie pracowała w tym okresie. Od 14 lipca czyli od sesji absolutoryjnej odbyły 
się dwie sesje nadzwyczajne, pierwsza 18 lipca natomiast druga 25 sierpnia. Sesje były 
zwołane na wniosek pana Wójta, gdyż była potrzeba wprowadzenia między innymi 
projektu pod tytułem „Cyfrowa Gmina” była to część oświatowa subwencji ogólnej. 
Było to zwiększenie środków z funduszu pomocy na kształcenie i wychowanie dzieci 
oraz uczniów będących obywatelami Ukrainy oraz związku ze rozporządzeniem 
Ministra Finansów z dnia 15 sierpnia zmieniającego rozporządzenie w sprawie 
szczegółowej klasyfikacji dochodów, wydatków przychodów i rozchodów                           
od środków pochodzących ze źródeł zagranicznych zmieniających klasyfikację 



VIII Kadencja Rady Gminy Nowe Miasto n. W.  Strona 5 
 

dochodów, dotyczyło to obywateli Ukrainy. Nie było można wprowadzić 
zarządzeniem Wójta, dlatego musiały się odbyć sesje nadzwyczajne i należało podjąć 
uchwały zmieniające budżet na rok 2022 oraz wieloletnią prognozę finansową, 
również była potrzeba ze względu na potrzebę zmieniany uchwały o pomocy 
finansowej Województwu Wielkopolskiemu na finansowanie Poznańskiej Kolei 
Metropolitarnej. W dniu 26 września odbyło się wspólne posiedzenie komisji,                      
na którym Państwo Radni zostali zapoznani z budynkiem nowego obiektu 
przedszkolnego, który został dobudowany do szkoły w Boguszynie. W drugiej części 
zostały omówione wnioski z interpelacji, złożonej przez radnych dotyczącej 
wydatków na świetlice oraz interpelacji złożone przez radne w sprawie kosztów                  
i wydatków na świetlice wiejskie. Dziś również przed sesją odbyło się wspólne 
posiedzenie komisji, gdzie radni omówili wszystkie projekty uchwał będące                         
w porządku dzisiejszego posiedzenia. Komisje zaakceptowały pozytywnie te uchwały.                               
W międzyczasie pracowała intensywnie również Komisja Skarg Wniosków i Petycji, 
ponieważ w dniu 22 lipca wpłynęła do Rady Gminy, petycja w sprawie utworzenia 
Młodzieżowej Rady Gminy. Oprócz tego wpłynęło jeszcze pismo z OSP Boguszyn 
dnia 18 lipca. W dniu 22 lipca wpłynęła interpelacja Radnych, Radnej Jankowskiej                
i Radnej Nowickiej w sprawie wniesienia poprawek w statucie Gminy Nowe Miasto 
nad Wartą. W dniu 9 września wpłynęło pismo z OSP Boguszyn dotyczące 
zabezpieczenia środków między innymi na rozbudowę remizy strażackiej. 
Przewodniczący dodał, że należy na tym się pochylić - skoro jest projekt – w kierunku 
rozpoczęcia prac związanych z pozwoleniem na budowę remizy OSP w Boguszynie.  
Możemy na przykład wnioskować o pozyskanie środków z zewnątrz.                              
Projekt jest ważny 3 lata  został przygotowany w 2021 roku więc nie stracił ważności. 

W dniu 23 września wpłynęła petycja od rodziców dzieci dojeżdżających                       
do szkół w Środzie Wielkopolskiej. 
„Szanowny Panie Przewodniczący Rady Gminy, w imieniu rodziców dzieci 
dojeżdżających z Gminy Nowe Miasto nad Wartą do szkół w Środzie Wielkopolskiej, 
zwracamy się z apelem o uruchomienie dodatkowego kursu autobusu. W obecnej 
chwili na tej trasie od poniedziałku do piątku w godzinach porannych kursuje tylko 
jeden autobus, który jest przepełniony, co uniemożliwia dzieciom wejście oraz 
bezpieczną podróż do szkoły. Podkreślamy, że ten jedyny dostępny środek transportu 
nie jest zdecydowanie wystarczający, aby uczniowie w bezpieczny sposób mogli 
dojeżdżać na czas do szkół. W związku z powyższym, apelujemy do Pana 
Przewodniczącego o niezwłoczne zajęcie się problemem i podjęcie działań 
zmierzających do uruchomienia dodatkowego kursu autobusu, który zapewni naszym 
dzieciom, sprawny, punktualny i bezproblemowy dojazd zarówno do szkoły jak                     
i powrót z niej do domu. Liczymy na pozytywne rozpatrzenie naszej prośby”.  
Petycję podpisały 54 osoby, ta petycja zostanie przekazana Przewodniczącemu 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, zostanie rozpatrzona.  

Przewodniczący poinformował iż brał udział w wspólnym posiedzeniu Komisji 
Rady Miejskiej Środa, zaproszono na to spotkanie przedstawicieli BBF spółki,                           
która projektuje koleje linii dużych prędkości oraz przedstawicieli Centralnego Portu 
Komunikacyjnego. 
Dużo na tym posiedzeniu Pan Burmistrz Środy mówił, iż koleje dużych prędkości, 
zablokują całą gminę pod względem prowadzenia inwestycji. Przewodniczący zabrał 
też głos na posiedzeniu, podzielił obawę pana Burmistrza i złożył wniosek, aby w tych 
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konsultacjach, które miał przeprowadzać Centralny Port Komunikacyjny ze spółką 
BBF na temat wariantów kolei dużych prędkości, aby zaprosić przedstawicieli 
Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad, do takiego zaproszenia nie doszło, 
ale przed samymi konsultacjami pojawił się na mapach Centralnego Portu 
Komunikacyjnego, czy spółki BBF, które projektują koleje dużych prędkości, pojawił 
się wariant S11, zapewne na skutek rozmów, które były właśnie na tym wspólnym 
posiedzenie komisji czy wniosków. 
Ponadto Przewodniczący brał udział również w spotkaniu online z przedstawicielami 
CPK i spółki BBF w dniu 6 września. W dniu 19 września odbyły się konsultacje 
społeczne z mieszkańcami na temat kolei dużych prędkości, wielu radnych 
uczestniczyło w tym spotkaniu.  

Ponadto Przewodniczący brał udział w Zebraniu Wiejskim w Klęce, w sprawie 
podziału funduszu Sołeckiego na rok 2023. 

W ostatnią niedzielę sierpnia odbyły się gminne Dożynki w Kruczynie, tutaj 
również wielu Radnych brało udział. 

Odbyły się także obchody dziewięćdziesięciolecia OSP Wolica Kozia. 
Przewodniczący dziękował za wszystkie zaproszenia na szereg imprez                        

i uroczystości, które odbywały się w tym czasie.  
Przewodniczący dodał, że rozpoczęły się kolejne inwestycje, które                               

są zaplanowane na ten rok i następny, m.in. rozbudowa Urzędu Gminy, budowa 
studni w Wolicy Nowej, oraz rozpoczęta przebudowa budynku przedszkola                      
na adaptację dla biblioteki i świetlicy wiejskiej. 

Państwo Radni również są w posiadaniu materiałów z wykonania budżetu                  
za pierwsze półrocze 2022 roku. 

Na zakończenie pan Tomaszewski dopowiedział o jednej sprawie związanej                
z CPK. W dniu dzisiejszym Przewodniczący odebrał telefon od Radnych Rady 
Miejskiej z propozycją, aby przedstawiciele naszych samorządów, w tym powiatu                  
w liczbie 2, góra 3 spotkało się żeby wypracować 1 wspólny wniosek do Centralnego 
Portu Komunikacyjnego. Czy to miałby być wniosek, że wybieramy jeden wspólny 
wariant, czy np. wybieramy to, że nie zgadzamy się na żaden z wariantów i nie 
chcemy CPK na terenie naszego powiatu. 
 
Ad 6) Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

Wójt zawiadomił iż pan Przewodniczący kończył centralnym portem, 
natomiast Wójt rozpoczął od tego zagadnienia, mianowicie odbyło się spotkanie 
konsultacyjne 19 września, w tym ostatnim czasie takie spotkania się odbyły                                
w większości gmin sąsiednich, przez które będzie przechodziła szybka kolej.                       
Jeżeli chodzi o naszą gminę, to przejście wszystkich wariantów,                                         
które są przedstawiane, dla gminy dla mieszkańców - grożą wywłaszczeniami, grożą 
wysiedleniami, są to tematy dla ludzi dotykające konkretnych mieszkańców, stąd 
ogromne zainteresowanie tymi spotkaniami. Było również spotkanie, w którym Wójt 
uczestniczył w Środzie Wlkp., zaproszeni byli przedstawiciele poszczególnych gmin                     
i osób, które reprezentowali posłów, ponieważ te pisma są kierowane do różnych 
instytucji również dla posłów. Wójt wyraził nadzieję, że w najbliższym czasie będą 
działania nasze, zmierzające w kierunku ochrony naszych mieszkańców,                         
gdyż te protesty, te zamierzenia są dla całej gminy, bo mówimy tu o całej strukturze,      
o komunikacji, o infrastrukturze, gdzie ingerują bardzo mocno i chcemy te informacje 
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mieć pełne i decyzje odpowiednie będą zapadać. 
Z innych spraw- zakończona została zbiórka wyrobów budowlanych 

zawierających azbest, zebrano 167 ton odpadów. 
Pan Przewodniczący mówił o oddanym obiekcie Zespołu Szkolno-

Przedszkolnego w Boguszynie. Ten obiekt już funkcjonuje był i jest bardzo potrzebny. 
Łączny koszt budowy to 3 456 000 zł z czego 2 000 568 zł to było dofinansowane                                          
z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych. 

Trwa również rozbudowa budynku Szkoły Podstawowej w Kolniczkach o część 
przedszkolną, ta inwestycja trwa.  

Rozstrzygnięty został również przetarg i za chwilę przystąpimy do budowy 
inwestycji drogowych, które w tym roku są planowane, to przedsięwzięcia z zakresu 
dróg dojazdowych do gruntów w Boguszynku i w Boguszynie.  

Jeżeli chodzi o wsparcie dla Ochotniczej Straży Pożarnej w Nowym Mieście, 
dostaliśmy dofinansowanie z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska                 
oraz z Polskich Sieci Energetycznych na zakupy agregatu prądotwórczego, część 
kwoty finansujemy z naszego budżetu tj. 40 000,00 zł to są środki zewnętrzne. 

Jesteśmy już po zebraniach sołeckich, które miały za zadanie podział funduszu 
sołeckiego w skali gminy jest spora kwota bo około ponad 600 000 zł. 
Te zabrania się odbyły, mieszkańcy swoje propozycje przedstawili, aktualnie wnioski 
są zatwierdzane.  

Trwa przebudowa budynku przedszkola w Chociczy z przeznaczeniem                     
na bibliotekę w ramach funduszy zewnętrznych- prace trwają. 

Również trwają prace związane z wykonaniem studni, rozpoczęliśmy prace 
związane z rozbudową urzędu, mamy w tej chwili jeszcze pewne kolizje związane                  
z przebudową przyłączy sieci światłowodowej, co prace wstrzymuje, ale miejmy 
nadzieję, że to zostanie rozwiązane. 

Pan Przewodniczący mówił o sprawach związanych z dowozami, autobusami, 
powiatowej komunikacji, które obsługuje Kombus. Wpłynęła petycja, była ta petycja 
odczytywana, mieliśmy spotkanie w ramach Powiatu Średzkiego. 
W tej chwili, ten rok jest takim rokiem szczególnym, zresztą następny rok też taki 
będzie. Są bardzo liczne roczniki rozpoczynający naukę w szkołach 
ponadpodstawowych, stąd ten system czy ta sieć dowozów praktycznie wymaga 
modyfikacji i to w jaki sposób już się dzieje, jeżeli się nie dzieje to się musi zadziałać, 
bo po prostu tych uczniów się w tym dotychczasowym układzie nie przewiezie.                
Nasza gmina jest gminą najbardziej oddaloną, po drodze jeszcze wsiadają też dzieci               
z tych innych gmin choć w tej chwili się okazuje, że autobus prawie pełen wyjeżdża              
z naszej gminy. 
My jesteśmy z tych Gmin Powiatu Średzkiego jesteśmy gminą najbardziej odległą. 
Poza tym, tylko część dzieci jeździ do szkół ponadpodstawowych w Środzie, 
funkcjonuje jeszcze szkoła w Nowym Mieście, utrzymujemy tą szkołę w ramach 
zespołu szkół. Część dzieci dojeżdża do szkół w Jarocinie, gmina tych dojazdów już 
nie dofinansowuje dzieci opłacają bilety sami. 
Nasze autobusy jeżdżą po naszej gminie ponad 400 km dziennie, żeby dowieźć nasze 
dzieci do szkół, mimo że po tej reformie funkcjonują jedynie szkoły podstawowe,                
ale po prostu ta sieć dowozów i te ilości kilometrów są duże. Dowozimy również 
dzieci do szkoły specjalnej w Jarocinie.  

Na zakończenie Wójt dopowiedział iż dzisiaj się dużo mówi o kryzysie 
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energetycznym, o oszczędnościach, które również na gminę zostaną narzucone.                
My w tej chwili prowadzimy taką akcję odnośnie naszych placówek, naszych 
instytucji gminnych, namawiamy, apelujemy i pewne działania czynimy,                          
żeby te oszczędności czynić, czy to się uda, to się okaże. (…) 

 
Ad 7) Przyjęcie uchwały ws. rozpatrzenia petycji.  

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, następnie otworzył dyskusję. 
W związku z brakiem pytań Przewodniczący zarządził głosowanie.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 15 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                      
0 głosów wstrzymujących. 

 Uchwała Nr XLV/294/2022 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą                                        
z dnia 29 września 2022 r., stanowi załącznik do protokołu.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad 8) Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę ws. Statutu Gminy Nowe Miasto                   
n. Wartą.  

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, następnie otworzył dyskusję. 
W związku z brakiem pytań Przewodniczący zarządził głosowanie.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 15 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                      
0 głosów wstrzymujących. 

 Uchwała Nr XLV/295/2022 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą                                        
z dnia 29 września 2022 r., stanowi załącznik do protokołu.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad 9) Przyjęcie uchwały ws. „Rocznego Programu Współpracy Gminy Nowe Miasto  
nad Wartą z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi  w art. 
3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie  na rok 2023”. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, następnie otworzył dyskusję. 
W związku z brakiem pytań Przewodniczący zarządził głosowanie.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 15 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                      
0 głosów wstrzymujących. 

 Uchwała Nr XLV/296/2022 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą                                        
z dnia 29 września 2022 r., stanowi załącznik do protokołu.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad 10) Przyjęcie uchwały ws. wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy 
Nowe Miasto nad Wartą kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Nowe Miasto nad Wartą.  

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, następnie otworzył dyskusję. 
W związku z brakiem pytań Przewodniczący zarządził głosowanie.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 15 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                      
0 głosów wstrzymujących. 

 Uchwała Nr XLV/297/2022 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą                                        
z dnia 29 września 2022 r., stanowi załącznik do protokołu.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad 11) Przyjęcie uchwały ws. wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy 
Nowe Miasto nad Wartą kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Nowe Miasto nad Wartą. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, następnie otworzył dyskusję. 
W związku z brakiem pytań Przewodniczący zarządził głosowanie.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 15 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                      
0 głosów wstrzymujących. 

 Uchwała Nr XLV/298/2022 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą                                        
z dnia 29 września 2022 r., stanowi załącznik do protokołu.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad 12)Przyjęcie uchwały ws. wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy 
Nowe Miasto nad Wartą kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Nowe Miasto nad Wartą. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, następnie otworzył dyskusję. 
W związku z brakiem pytań Przewodniczący zarządził głosowanie.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 15 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                      
0 głosów wstrzymujących. 

 Uchwała Nr XLV/299/2022 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą                                        
z dnia 29 września 2022 r., stanowi załącznik do protokołu.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad 13) Przyjęcie uchwały ws. wyrażenia zgody na zawarcie przez Wójta Gminy 
Nowe Miasto nad Wartą kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Nowe Miasto nad Wartą. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, następnie otworzył dyskusję. 
W związku z brakiem pytań Przewodniczący zarządził głosowanie.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 15 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                      
0 głosów wstrzymujących. 

 Uchwała Nr XLV/300/2022 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą                                        
z dnia 29 września 2022 r., stanowi załącznik do protokołu.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad 14) Przyjęcie uchwały ws. zmiany uchwały nr XXV/173/2009 Rady Gminy Nowe 
Miasto nad Wartą z dnia 26 marca 2009 roku w sprawie ustalenia Regulaminu 
wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach 
prowadzonych przez Gminę Nowe Miasto nad Wartą.  

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, następnie otworzył dyskusję. 
W związku z brakiem pytań Przewodniczący zarządził głosowanie.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 15 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                      
0 głosów wstrzymujących. 

 Uchwała Nr XLV/301/2022 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą                                        
z dnia 29 września 2022 r., stanowi załącznik do protokołu.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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Ad 15) Przyjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Województwu Wielkopolskiemu. 

Projekt uchwały odczytał Przewodniczący Rady, następnie otworzył dyskusję. 
W związku z brakiem pytań Przewodniczący zarządził głosowanie.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 15 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                      
0 głosów wstrzymujących. 

 Uchwała Nr XLV/302/2022 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą                                        
z dnia 29 września 2022 r., stanowi załącznik do protokołu.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad 16) Przyjęcie uchwały ws. zmian w budżecie gminy na 2022 rok. 

Projekt uchwały omówiła pani Elżbieta Mnich Skarbnik gminy następnie 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. W związku z brakiem pytań 
Przewodniczący zarządził głosowanie.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 15 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                      
0 głosów wstrzymujących. 

 Uchwała Nr XLV/303/2022 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                      
29 września 2022 r., stanowi załącznik do protokołu.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad 17) Przyjęcie uchwały ws. zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 
2022-2029. 

Projekt uchwały omówiła pani Elżbieta Mnich Skarbnik gminy następnie 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. W związku z brakiem pytań 
Przewodniczący zarządził głosowanie.  

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 15 Radnych, 0 głosów przeciwnych,                      
0 głosów wstrzymujących. 

 Uchwała Nr XLV/304/2022 Rady Gminy Nowe Miasto nad Wartą z dnia                      
29 września 2022 r., stanowi załącznik do protokołu.  

• Lista z głosowaniem imiennym stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad 18) Interpelacje Radnych. 

Przewodniczący poinformował, że interpelacje nie wpłynęły w związku                      
z czym przeszedł do punktu kolejnego. 
 
Ad 19) Wolne głosy i wnioski. 

➢ Pani Anita Budzyń, informowała iż złożyła wniosek do pana Wójta, Zastępcy 
Wójta i do pana Tomaszewskiego z prośbą o drugi autobus, ponieważ dzieci, 
które jadą do Środy do szkoły, autobus jest przepełniony do granicy 
możliwości. Są takie dni, że nie można zamknąć drzwi autobusu. Jest też tak,    
że większość rodziców innych gmin mają pretensje, że dzieci z gminy Nowe 
Miasto zajmują cały autobus i ich dzieci nie są zabierane. Mieszkanka pytała, 
czy będzie drugi autobus, jak to zostanie rozwiązane. I czy to prawda,                        
że autobus, który jeździ teraz, będzie kursował tylko do grudnia, a później 
zostanie wycofany. 

Wójt informował, że pismo wpłynęło. Odbyło się spotkanie w Środzie              
w gronie pana Starosty, Burmistrza, Wójtów Gmin. W tym roku, od września 
dojeżdżających do szkół średnich jest bardzo dużo, ponieważ jest bardzo duży 



VIII Kadencja Rady Gminy Nowe Miasto n. W.  Strona 11 
 

rocznik. Ta komunikacja, zgodnie z tymi wcześniejszymi zamierzeniami                              
czy z tym rozkładem, z tą siatką rozkładów po prostu sobie nie radzi.                        
Ten problem może tutaj bezpośrednio nie dotyka nas, bo tak jak Pani mówiła                  
w drugim zdaniu, ten autobus zaczyna swój kurs z terenu gminy Nowe Miasto, 
ale już dalej po prostu nie ma miejsca, aby mieszkańcy czy dzieci z gmin przez 
który autobus przejeżdża, mogły być zabierane, bo już po prostu brakuje 
miejsca. I na tym spotkaniu była taka koncepcja, pomysł, dla nas szczególnie 
tutaj dla pana Burmistrza Środy, który ma największy udział w tych dowodach, 
że trzeba wprowadzić dodatkowy autobus, który będzie zabierał dzieci                       
z terenu gminy Krzykosy i Środy. W tej chwili takie były rozważania                          
do kalkulacji, bo to wiąże się po prostu z kosztami. Jest to bezpłatna 
komunikacja, która była wprowadzona kilka lat temu. Gmina płaci za te kursy, 
za te kilometry, które odbywają się na terenie naszej gminy, ale później ten 
autobus jedzie dalej i już nikogo nie zabiera i właściwie można powiedzieć,                     
że te pretensje są mieszkańców innych gmin do nas. Państwo też pretensje 
odbierają, ale gdyby wszystkie dzieci podobnie jak z Krzykos, Zaniemyśla, 
Środy jeździły do szkoły w Środzie, to tutaj rano w Nowym Mieście dwa 
autobusy duże by nie wystarczyły. Gmina Nowe Miasto płaciłaby za swoje 
kilometry za te pozostałe kilometry ktoś by musiał zapłacić i ten problem byłby 
jeszcze razy, dwa, albo trzy razy większy. Dlaczego, ponieważ istnieje szkoła               
w Nowym Mieście, gdzie część dzieci chodzi tu do szkoły w Nowym Mieście, 
jest przynajmniej jedna klasa, jeżdżą również dzieci do Jarocina, gdzie płacą 
pełne koszty, bo my nie dopłacamy, gdy dopłacaliśmy były ciągłe problemy 
sprawa się w sądzie skończyła (…) Nie mówi się o przejściu na odpłatność,                
bo jest to system, który działa nieodpłatnie na szybach autobusów jest napisane 
0 zł, każdy może wsiąść do tego autobusu, bo przecież na ten ranny autobus,                    
który najpierw objedzie gminę może wsiąść każdy, niekoniecznie uczeń może 
wsiąść osoba dorosła bo ma coś do załatwienia w Środzie i wsiądzie, a później 
takie są sytuację nie fajne, że ktoś zajmuje komuś miejsce i taka sytuacja się 
tworzy. 

Mieszkanka informowała, że na pewno dzieciaki są w stresie. (…) 
Oprócz uczniów jeszcze dojeżdżają osoby dorosłe do pracy, gdyż jest                         
to autobus ogólnodostępny, to nie jest autobus szkolny.  

 
➢ Pani Mirosława Sielska informowała, że  zgłaszają panie 70 plus, że nie mają 

czym na rehabilitację, do lekarza, gdziekolwiek dojechać. Pani Mirosława 
informowała, że ma dziecko niepełnosprawne. Jeździ na autobus, podwożąc 
syna i widzi, że w autobusie jest połowa miejsc stojących była sytuacja,                         
że autobus gwałtownie hamował i pojawia się pytanie kto bierze 
odpowiedzialność za niebezpieczeństwo tych dzieci.  

Wójt informował, że odpowiedzialność spoczywa na  przewoźniku,                              
który podstawia adekwatnie taki samochód, który pomieści pasażerów,                     
takie są zasady, jednak nie ma większych tu w Środzie autobusów. 
 

➢ Przewodniczący poinformował, że pismo wpłynęło do pana Wójta, wpłynęło 
do Rady jako petycja. Zostanie rozpatrzone przez Komisję Skarg Wniosków                  
i Petycji to jest pierwsza rzecz. Druga sprawa jest taka, że podczas rozmowy 
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telefonicznej pani została poinformowana, iż po stronie Rady jest 
odpowiedzialność finansowa za to czy ten drugi autobus będzie, to są 
rozmowy na szczeblu władz gminy z gminami ościennymi z władzami 
powiatu, my nie jesteśmy władni do tego, żeby decydować. Jeżeli będzie taka 
wola i dojdą do porozumienia, że ma być ten drugi autobus, to rada pochyli się 
nad tym ze strony finansowej. 
 

Radni wraz z mieszkańcami dyskutowali nt. darmowej komunikacji ustalając               
iż po dokonaniu ustaleń na szczeblu powiatu, mieszkańcy zostaną poinformowani                        
o ustaleniach czy powiat wprowadzi dodatkowy autobus. 

  
➢ Radny Leszek Zacharyasz, pytał czy w związku z kryzysem energetycznym 

nasze dzieci będą chodzić do szkoły czy będą lekcje online? 
Wójt informował, że podobno trzeba być przygotowanym na naukę 

online,  wszyscy tak mówią, że nas to czeka, jak będzie za niska temperatura              
to nie uda się prowadzić oświaty stacjonarnie. Na razie nie wiadomo, co będzie 
jutro, pojutrze, za tydzień.  
 

➢ Pan Wiesław Schreiber Zastępca Wójta informował, że wprowadzenie 
darmowej komunikacji, niestety spowodowało iż konkurencja, która pobierała 
opłaty, sama wypadła z rynku. Dopóki będzie ta darmowa komunikacja                   
to będzie problem, żeby pojawiła się bez jakichkolwiek dopłat i zachęt 
komunikacja płatna, ponieważ przewoźnik nigdy nie będzie miał gwarancji               
iż ktoś wsiądzie. Może dojść do takiej sytuacji, że ludzie będą się kłócić,                   
kto wejdzie do darmowego, a kto do płatnego autobusu. I z praktycznego 
punktu widzenia może być problem z funkcjonowaniem płatnej i bezpłatnej. 
Jedynym podmiotem, który może nam udzielić najbardziej wiarygodnych 
informacji i wiarygodnych wycen na tę chwilę, to jest ten podmiot, który jeździ, 
bo on wie, jakie jest natężenie i chęć korzystania z tej komunikacji, która w tej 
chwili funkcjonuje, jakie są ceny. I tutaj przede wszystkim ten podmiot 
musiałby się wypowiedzieć co do kosztów dodatkowego autobusu                                
i ewentualnych kosztów wprowadzenia opłat, tak albo po prostu opłat dla 
wszystkich, albo biletów miesięcznych np. z preferencją dla uczniów, bo jest też 
takie możliwe rozwiązanie, że np. będą preferowani uczniowie czy osoby, które 
zamieszkują gminę, ale to należałoby się wtedy upewnić czy to będzie. (…) 
Poza tym wprowadzenie jakichkolwiek biletów czy kart powoduje dodatkowe 
koszty. Kierowcy tak jak tutaj pan Przewodniczący wspominał, nie będą mogli 
sprzedawać i kontrolować, czy ktoś posiada bilet, czy nie. A wprowadzenie 
obiletowania wymusza wprowadzenie kontroli, bo ta osoba, która zapłaci, 
będzie jeździć, będzie widzieć, że nikt tego nie sprawdza, to przestanie płacić. 
Więc to wróci do tej sytuacji, że faktycznie będzie ten transport znowu 
darmowy, przynajmniej w tym względzie, iż nikt nie egzekwuje tych płatności, 
nie wyciąga konsekwencji. A wprowadzenie systemu biletowania, sprzedaży, 
kontroli, a za tym muszą stać ludzie. Ktoś musi to kontrolować.                            
Można posłużyć się systemami elektronicznymi, ale na jednym ze spotkań               
np. Kombus mówił, że wprowadzenie jakichkolwiek urządzeń do sprzedaży 
biletów w autobusach, które są tak na tę chwilę naszpikowane elektroniką,                 
to nie wchodzi w rachubę. (…) 



VIII Kadencja Rady Gminy Nowe Miasto n. W.  Strona 13 
 

 
➢ Pan Krystian Mielcarek zajął głos odnośnie sprzedaży biletów, proponując, że 

można by takie bilety sprzedawać np. w kasie Gminy Nowe Miasto. (…) 
 

➢ Radny Kazimierz Pawłowski pytał w temacie dróg gminnych- pojawiło się 
naprawę dużo ubytków, czy do zimy będą połatane? 

Wójt informował, że do zimy będą zrobione.  
 

➢ Pan Wiesław Schreiber informował, że pomysł związany ze sprzedażą biletów 
w naszej kasie należałoby rozważyć. A co do kosztów związanych z pobytem 
dzieci w domach, my jako samorządowcy i na pewno pracownicy oświaty                  
i przede wszystkim rodzice, nie chcielibyśmy być zmuszeni do powrotu                   
do nauki zdalnej, bo wiemy jakie były jej efekty. Wiemy jakie było obciążenie 
dla rodziców, żeby zachować odpowiedni poziom. To jest zupełnie inna 
sytuacja, gdy dziecko chodzi do szkoły, zupełnie inna dyscyplina. Na pewno 
nie będziemy wprowadzać takich rozwiązań, ale może się okazać, że będziemy 
zmuszeni. Trudno powiedzieć, jaka będzie sytuacja. Miejmy nadzieję,                           
że nie będzie tak zła, iż te rozwiązanie będzie musiało być wprowadzone. 

➢ Radna Powiatowa pani Agnieszka Król odniosła się do biletów miesięcznych, 
jeśli ta sytuacja doszłaby do skutku, to absolutnie wyszłaby z tymi biletami                   
z urzędu, dlatego że w żaden sposób to nie powinno dotyczyć, ten przepływ 
pieniędzy nie powinien iść przez kasy gminy. Zapewne pani Skarbnik 
potwierdzi, że nie ma podstawy prawnej, żeby to tak puścić. W tej chwili 
wszyscy rodzice i wszyscy z nas ponosząc jakiekolwiek opłaty, wszyscy 
zmierzamy do tego, żeby te odpłatności były online. Każde dziecko ma dzisiaj 
telefon, kupuje się bilet internetowo, jest aplikacja, kod QR, wchodzi się do 
autobusu, pika i nie ma żadnego obciążenia kierowcy, tylko tyle, że będzie miał 
czytnik na oku, żeby widział, że każdy odbije. Radna wyraziła opinię,                            
że za zakup biletów powinien odpowiadać przewoźnik, a nie gmina. Pani 
Dyrektor CUW wie, jak były zbierane w kasach odpłatności za żywność, 
rodzice chcieli przelewy. (…) A może się zdarzy tak, że w ogóle z tej darmowej 
komunikacji zrezygnujemy. Te pieniądze, które gmina daje na darmową 
komunikację, przekaże na dofinansowanie tego komercyjnego kursu, 
wyrównamy szanse dla wszystkich mieszkańców gminy i nie ma tematu. 
Wtedy się przekonamy jak szybko inne gminy pójdą za naszym przykładem                      
i będą rezygnować z tej pseudodarmowej komunikacji. 
 

➢ Mieszkaniec Nowego Miasta prosił o głos. Poruszył kwestię ulicy Łąkowej               
w Nowym Mieście. Vis-à-vis posterunku policji. Pan informował, że kiedyś 
dojdzie w tym miejscu do tragedii. Na tym łuku są takie krzaki, że wyjeżdżając 
czy z jednej, czy z drugiej strony, nie widać absolutnie nic. Przytoczył przykład, 
że miał ostatnio sytuację, gdzie córkę pani Król by potrącił, bo nie widział jej                  
w ogóle, a szła z wózkiem i z dzieckiem. Nie widać tam kompletnie nic. 
Sytuacja była taka, że prawie w nie wjechał. Gdyby sytuacja była taka, że jedzie 
samochód z przeciwka i kierowca nie ma wyboru. Albo jedzie w te kobiety                     
i w te wózki, albo jedzie na czołowe z samochodem. Mieszkaniec pytał czy taki 
jest problem postawić na tym łuku lustro, jak są te lustra na słupach, wtedy 
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widać z jednej i z drugiej strony, czy coś jedzie z przeciwka. A nie ma jakiegoś 
sposobu prawnego, żeby coś zrobić z właścicielem tej działki, żeby tam zrobił 
porządek? Bo to już trwa kilkadziesiąt lat.  

Radna Król odniosła się do tematu wyrażając zdanie, że lustro nie 
rozwiąże problemu bo taka sama sytuacja jest na ulicy Bednarskiej i dopóki my 
ze strażakami, my jako radni sołeccy i mieszkańcy tej ulicy, wycinaliśmy krzaki 
z działki jednego z właścicieli, który też mieszka poza Nowym Miastem.     
Nawet nie wiemy gdzie ta osoba mieszka, nikt nie ma do niego kontaktu. W tej 
chwili jest oczekiwanie aż spadną liście, bo w tej chwili strażacy mają inne 
zobowiązania weekendowe, bo obiecali pomóc kopiec posprzątać za tydzień,       
za 2 tygodnie będą zbierać złom i nie za bardzo można znaleźć odpowiedni 
czas. Ale po prostu należy poprosić strażaków, żeby na działce, która ma 
właściciela tak naprawdę od wielu lat, wycinać te gałęzie. Gałęzie na tych 
starych wierzbach, które się tak od samego domu rozrosły, że zachodzą na 
jedną trzecią jezdni i też widoczność żadna. Tam się już oficjalnie kończy 
chodnik, idzie się na tzw. czuja najpierw patrzy się albo nasłuchuję, czy jedzie 
samochód. To są takie dwa newralgiczne punkty.  
 

➢ Przewodniczący Rady w imieniu Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej                       
w Nowym Mieście nad Warta, Dyrektora Ośrodka Kultury w Nowym Mieście 
nad Wartą oraz Przewodniczącej Zespołu Interdyscyplinarnego Pani 
Magdaleny Janickiej zapraszał Państwa, wszystkich, którzy tu są, wszystkich, 
którzy oglądają sesję, w dniu 23 października o godzinie 15:30 do Gminnego 
Ośrodka Kultury na spotkanie z dziennikarką radiową i telewizyjną, pisarką                  
i aktorką panią Marzeną Rogalską. Będzie przeprowadzony wywiad na temat 
„Porozmawiajmy o relacjach w rodzinie, moc nie przemoc”. Powyższe 
spotkanie ma uświetnić etiudą taneczną tancerze tańca współczesnego, 
mistrzowie Polski i świata tańca współczesnego.  
 

➢ Radna Agnieszka Król na zakończenie dodała iż ruszyły już prace w Kruczynie 
na jednym z odcinków. W drugiej połowie października ma ruszyć już drugi 
etap. Jeśli chodzi o przepust na ulicy Żerkowskiej, była zrobiona druga 
ekspertyza na miejscu. Porozsuwane były kręgi, te kręgi w tej chwili będą 
połączone ponownie od spodu, pan ze spółki PCI obiecał, że będzie u nas 
testowana jakaś maszyna, która zdejmie tę nakładkę, wzmocni to co siada, czyli 
tę podbitkę i będzie położona nowa nakładka, czyli ten przepust do zimy 
jeszcze ma być też naprawiony.  

➢ Przewodniczący prosił radnych o pozostanie na 10 minut na sali obrad.   
 

Ad 20) Zamknięcie sesji. 
O godzinie 1900 Przewodniczący zamknął XLV Sesję Rady Gminy. 

 
Protokołowała                Zatwierdził 
Podinspektor ds. rady gminy      Przewodniczący Rady 
Julita Ciarcińska-Wachowiak                    /-/ Waldemar Tomaszewski 
 
 
Zał. 1. Wyniki głosowania poszczególnych uchwał.  


